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Plats och tid: Zoom-möte kl. 09.00-11.10 
Beslutande:  

Britt Nyström 
Gunnel Laine 
Helen Larsson 
Lennart Samuelsson 
Majlis Johansson 
Siw Nordin 
Nils-Gunnar Wenhov 
Christer Segerstéen 
Mikael Österling 
 
 
 
 

Övriga deltagande: Erik Björklund 
 
 

Utses att justera: Helen Larsson  

Justeringens plats 
och tid: 

 

Sekreterare:  
……………………………………… 
 
Ella Sjösvärd 

Paragrafer: 
 

1-11 

Ordförande:  
……………………………………… 
 
Nils-Gunnar Wenhov 

Justerande:  
……………………………………… 
 
Helen Larsson 

 
……………………………………… 
 
 

 ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ: Rådet för äldre och funktionshinderfrågor 

Sammanträdesdatum: 2022-02-10 

Anslags uppsättande:  Anslags nedtagande:  
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Protokollets 
förvaringsplats: 

Kommunkontoret, Vård- och omsorgsförvaltningen 

Underskrift:  
……………………………………… 
 
Margrit Hensler 
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§ 1 
Mötets öppnande och val av ordförande 
Ordförande Nils-Gunnar Wenhov hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  

 
§ 2 
Närvarande genom upprop 
 
§ 3  
Val av justerare 
Till justerare utsågs Helen Larsson. 
 
§ 4 
Godkännande av dagordning 
Godkändes 

 
§ 5 
 Föregående protokoll 
Godkändes 

 
§ 6 
Frågor från medlemsorganisationer som behandlas 
 
Inför mötet har det kommit in frågor från medlemsorganisationer som besvaras av Eva 
Hulth, biträdande förvaltningschef på vård- och omsorgsförvaltningen. 

● Hemtjänsten i Kinda  
När flera personer i samma hushåll brukar hemtjänsten ska samordning ske som 
grundprincip, om det inte finns skäl som gör att annan hantering är mer effektiv. 
Att införa särskild personal för städning skulle kunna vara en möjlighet på 
vardagar, men det finns också en risk att bemanningen bli mindre effektiv när 
arbetsuppgifterna fördelas på olika personer. Strukturen i Kisa är precis omgjord 
från två områden till tre för att öka rationaliteten.  

Felaktigheter kan uppstå och det är viktigt att anmäla så att förvaltningen kan 
utreda vad som hänt och hur det kan undvikas i framtiden.  En förbättring kan 
vara digital signering som kan ge larm om arbetet inte utförts/signerats. 
Vanligaste felet är att medicin inte ges vid rätt tillfälle, vilket kan ha olika orsaker. 
Vid allvarliga felaktigheter ska IVO-anmälan upprättas.  

En arbetsgrupp jobbar aktivt med frågan om språkutveckling för de som behöver i 
yrket. Angående debitering av insatser som städ och tvättning så faktureras den i 
hushållet som står på beställningen, det går inte att dela upp den fakturan.  

● Rutiner vid inflyttning i särskilt boende 
De ska finnas en kontaktperson med ansvar för mottagande samt en aktiv 
genomförandeplan men luckor kan uppstå, framför allt med så mycket 
personalfrånvaro som det är nu. När det blir fel ska det skrivas en avvikelse som  
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ska utredas så att rutiner kan stärkas. Ibland har informationsbroschyr inte getts 
ut, det kan undvikas genom att lämna ut redan vid besked om placering.  

● Beslut om plats på särskilt boende 
Ansökan beviljas om det inte går att säkerställa tryggt boende på annat sätt. 
Avslag är ganska ovanligt men det finns rätt att överklaga om det sker. Enligt 
lagen ska plats bli tilldelad inom 3 månader, vilket ofta kan hållas. Det finns 
förklaringar bakom den statistik som visats i jämförelser, i verkligheten är det inte 
några längre väntetider för beslut om särskilt boende i Kinda kommun. 
 

● Mötesplatser och matsalar 
Matsalar är inte en fråga för vård- och omsorgsförvaltningen. Restriktioner har 
tagits bort men det finns fortfarande behov av försiktighet med tanke på den 
höga smittspridningen. Yrkande från ledamot på mer struktur och mer aktiviteter 
framöver, som inte bara är beroende av civilsamhället. 
 

● Kisa resecentrum  
Mikael Österling (L) beskriver planskissen för resecentrum, som också kommer 
skickas ut efter mötet. Frågan om eventuell återvinningsstation har varit aktuell 
och är inte avgjord än eftersom man väntar på nationella beslut kring 
återvinningsprocessen.  Planer finns att bygga en offentlig toalett, vilket många 
medlemmar i rådet har efterfrågat. 

 
§ 7 Planfrågor - Yttranden från rådet till samhällsbyggnadsnämnden 
Lennart Samuelsson är planritningsgranskare och har två yttranden:  
 

● Rimforsa 1:49 Hallstadområdet: Det är viktigt att skapa en säker trafiksituation 
och anlägga en gång- och cykelväg hela vägen upp i området.  

● Rimforsa 9:62: Planritningarna har gått från två-våningshus till fyra-våningshus 
med hiss, vilket ses som positivt och kan öka möjligheten för bostadscirkulation.  

 
 
§ 8 Information från de politiska nämnderna; 
 
Kommunstyrelsen – Christer Segerstéen (M) 
 

● Avsiktsförklaring Nära vård är underskriven. Valdemarsvik och Finspång har redan 
vårdcentrum, det tredje planeras ligga i Kinda för att skapa en bra geografisk 
spridning. Syftet med Nära vård är att komma medborgarna närmare med 
sjukvården och tanken är att ambulansverksamheten ska utgå från vårdcentrum.  

 
● Trots att restriktionerna tagits bort är smittspridningen fortfarande hög vilket 

påverkar kommunens verksamheter. Några skolklasser har haft  



 
KINDA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 Sammanträdesdatum Sida 
Rådet för äldre och funktionshinderfrågor 2022-02-10 5 (6) 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
  
  

 

 
distansundervisning men är tillbaka i nu. Personalläget inom vård- och omsorg är 
ansträngt.  

 
● Preliminärt bokslut i kommunen på plus 54 miljoner kronor, vilket är 40 miljoner 

bättre än budgeterat. Hälften av detta beror på högre skatteintäkter än beräknat, 
dels på grund av den skattehöjning som infördes 2020 men också ökad 
inflyttning. Statsbidrag och inställda aktiviteter har också bidragit.  Mycket 
positivt med ökad inflyttning, näringslivet är starkt och har behov av arbetskraft.  

 
Vård- och omsorgsnämnden – Eva Hulth  

● Regionalt avtal för insatser som riktas mot ungdomar, för både frågor kring 
sexualitet och allmänt mående. Samverkan med bildningsnämnden för att skapa 
resurs för lokal ungdomshälsa som en del av nära vård-konceptet. 
 

● Fråga om parkering särskilda boenden. Nils-Gunnar Wenhov (L) och Christer 
Segerstéen (M) får i uppdrag att ta frågan vidare och ska ta upp det med 
Kindahus. Många vill få bort parkeringsavgifterna, inte på grund av pengarna utan 
på grund av svårigheter med att registrera och betala.  

Bildningsnämnden – Christer Segerstéen (M) ersätter David Wenhov (C) 
● En ny förskola ska byggas och det ansöks om tillfälligt bygglov på två platser.  De 

nya lokalerna behövs dels på grund av utbyggnation av Rimforsa skola som gör 
att en förskolebyggnad försvinner, men också på grund av ökad inflyttning.  

  
 
 Samhällsbyggnadsnämnden – Mikael Österling (L) 

● Workshops för skapandet av ny Översiktsplan pågår just nu.  
● Planprogrammet för gång/cykelväg söder om Rimforsa mot Krågedal är ute för 

samråd och det går att lämna synpunkter fram till den 20 mars.   
● En aktuell fråga i nämnden är om Räddningstjänsten ska gå med i RTÖG eller 

kvarstå i egen regi.  
● Behov av lägenheter finns, det sker samråd för att bygga nya. Möjlighet för 

tomter i Mjällerum.  
● Det ställs en fråga om planer för Folkets park-området. Det ska ingå i 

översiktsplanen, det kan finnas möjlighet för framtida bostadsområde.  

§ 9 Övriga frågor  
Pågående undersökning "Vad tycker äldre om äldreomsorgen?”  skjuts upp till nästa 
möte.  

 
Beröm från flera ledamöter kring den dagliga verksamheten vid Leoparden som de 
upplever skapar mycket glädje för både deltagare och besökare.  
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§ 10  Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  
 
§ 11 Mötet avslutas 
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.  


